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Vanackere: "Het is tijd om de euthanasiewet te
herzien"

Steven Vanackere (CD&V). ©Photo News

Deel Deel

CD&V-senator Steven Vanackere pleit voor een evaluatie van de euthanasiewet. Hij
doet dat naar aanleiding van de getuigenis van de zussen van Tine Nys, die vijf jaar
geleden euthanasie kreeg omwille van ondraaglijk psychisch lijden. Volgens haar
zussen verliep die euthanasie bijzonder amateuristisch.
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Vanackere benadrukt dat hij niet wil
veralgemenen. "Veel mensen zijn heel
professioneel bezig met betrekking tot het
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levenseinde, maar het volstaat niet om te
zeggen dat euthanasie in 90 procent van
de gevallen prima verloopt. De wet moet
extreme gevallen tegengaan, maar jammer
genoeg voorkomt de wet ook dat mensen
die het minder nauw nemen met de regels
zich voor de rechter moeten
verantwoorden", stelt Vanackere in 'De
Ochtend' op Radio 1.

Volgens Vanackere schiet de huidige
euthanasiewet, die overigens niet door
CD&V werd gesteund, tekort. "Er staat
bijvoorbeeld niet in de wet dat het moet
gaan om patiënten die er al een jarenlange
behandeling hebben opzitten en die
uitbehandeld zijn. Er staat ook niet in dat
twee artsen hun akkoord moeten geven, er
wordt enkel gesteld dat er twee artsen
geconsulteerd moeten worden."

Vanackere stelt zich ook vragen bij de
werking van de evaluatiecommissie
euthanasie. Die commissie heeft sinds de
invoering van de euthanasiewet in slechts
één geval een zaak gevonden die voor de
rechter moest komen. Dat staat in schril
contrast met de duizenden medische
conflicten. "Waar er wordt gewerkt,
gebeuren er fouten. Maar als het gaat over
levensbeëindiging is er blijkbaar maar één
geval." Volgens Vanackere kan de
commissie te weinig afstandelijk oordelen.
Bovendien kan dat enkel op basis van de
verklaringen van de betrokkenen.
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90 procent van de
gevallen prima verloopt'
STEVEN VANACKERE

"Voldoende grendels ingebouwd"

Vlaams Parlementslid JeanJacques De
Gucht (Open Vld) "staat open voor elk
debat", maar vindt niet dat de hele wet op
de schop moet. "De grendels die we
hebben ingebouwd zijn toch niet min.
Drie professionele artsen moeten
vaststellen dat de patiënt geen
behandelingsmogelijkheden meer heeft
vooraleer ze kunnen ingaan op de
beslissing van de patiënt."

"Als een arts op zo'n amateuristische
manier de euthanasie uitvoert, stel ik me
daar ernstige vragen bij. Maar betekent
dit dat men het hele debat over euthanasie
opnieuw moet openen?" Als er effectief
fouten zijn gemaakt, moeten er stappen
worden ondernomen, benadrukt De
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'Dit heeft niks te maken
met het
euthanasievraagstuk, wel
met een individuele arts'
JEAN-JACQUES DE GUCHT

Gucht. "Maar dit heeft niks te maken met
het euthanasievraagstuk, wel met een
individuele arts."


